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W ostatnim okresie daje się zaobserwować gwałtowny wzrost działań pewnych środowisk 

związanych z ruchami ekologicznymi, zmierzających do ograniczenia roli węgla jako źródła energii 

i ciepła w Polsce. Ich przykładem jest m.in. projekt uchwały Sejmiku Województwa Małopolskiego, 

zmierzający  do  restrykcyjnego  ograniczenia rodzajów  paliw  dopuszczonych  do  stosowania  na 

obszarze  Gminy  Miejskiej  Kraków.  Wywołuje  on  sporo  niepokoju  i  kontrowersji  w  środowisku 

producentów  węgla,  jego  dystrybutorów  jak  również  producentów  kotłów  oraz  samych 

użytkowników urządzeń grzewczych. 

Śladem Krakowa mogą podążać również inne gminy w kraju, które dotknięte są problemem 

niskiej  emisji.  Podjęcie  takiej  uchwały  może  wywołać  więc  negatywne  skutki  ekonomiczne 

i społeczne na ogromną skalę już w niedalekiej przyszłości.

Jesteśmy zaniepokojeni brakiem stanowiska środowisk naukowych i badawczych, zarówno 

w tej sprawie jak i również w ogólnej problematyce przyszłości węgla jako źródła energii w naszym 

kraju.   Sytuacja taka może powodować,   że kreowane i  przekazywane do mediów stanowisko 

jednej tylko strony, bez wyrażania opinii  o rzeczywistych aspektach spalania węgla jak i innych 

elementach  wpływających  na  zanieczyszczenie  środowiska  przez  niezależne  instytucje,  może 

doprowadzić do stworzenia wypaczonego obrazu polskiego górnictwa i jego przyszłości.

 Nieuzasadnione,  naszym  zdaniem,  ograniczenia  dotyczące  przyszłej  sprzedaży  węgla 

mogą mieć kluczowe znaczenie dla planowanych przez spółki węglowe inwestycji w dalszy rozwój 

wydobycia opartego o najnowsze technologie i nie pozostaną też bez wpływu na model kształcenia 

na wyższych uczelniach, co bezpośrednio Państwa również dotyczy. 

W związku z tym prosimy Państwa, jako reprezentanta czołowych instytucji  naukowych, 

o  wsparcie  w  realizacji  działań  w  obronie  polskiego  górnictwa,  w  tym  także  niezależności 

energetycznej Polski. 
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W ostatnim okresie daje się zaobserwować gwałtowny wzrost działań pewnych środowisk, 

związanych z ruchami ekologicznymi, zmierzających do ograniczenia roli węgla jako źródła energii 

i ciepła w Polsce. Ich przykładem jest m.in. projekt uchwały Sejmiku Województwa Małopolskiego, 

zmierzający  do  restrykcyjnego  ograniczenia rodzajów  paliw  dopuszczonych  do  stosowania  na 

obszarze  Gminy  Miejskiej  Kraków.  Wywołuje  on  sporo  niepokoju  i  kontrowersji  w  środowisku 

producentów  węgla,  jego  dystrybutorów  jak  również  producentów  kotłów  oraz  samych 

użytkowników urządzeń grzewczych. 

Śladem Krakowa mogą podążać również inne gminy w kraju, które dotknięte są problemem 

niskiej  emisji.  Podjęcie  takiej  uchwały  może  wywołać  więc  negatywne  skutki  ekonomiczne 

i społeczne na ogromną skalę już w niedalekiej przyszłości.

Jesteśmy zaniepokojeni brakiem stanowiska środowisk naukowych i badawczych, zarówno 

w tej sprawie jak i również w ogólnej problematyce przyszłości węgla jako źródła energii w naszym 

kraju.   Sytuacja taka może powodować,   że kreowane i  przekazywane do mediów stanowisko 

jednej tylko strony, bez wyrażania opinii  o rzeczywistych aspektach spalania węgla jak i innych 

elementach  wpływających  na  zanieczyszczenie  środowiska  przez  niezależne  instytucje,  może 

doprowadzić do stworzenia wypaczonego obrazu polskiego górnictwa i jego przyszłości.

Nieuzasadnione,  naszym  zdaniem,  ograniczenia  dotyczące  przyszłej  sprzedaży  węgla 

mogą mieć kluczowe znaczenie dla planowanych przez spółki węglowe inwestycji w dalszy rozwój 

wydobycia opartego o najnowsze technologie i nie pozostaną też bez wpływu na model kształcenia 

na wyższych uczelniach, co bezpośrednio Państwa również dotyczy. 

W związku z tym prosimy Państwa, jako reprezentanta czołowych instytucji  naukowych, 

o  wsparcie  w  realizacji  działań  w  obronie  polskiego  górnictwa,  w  tym  także  niezależności 

energetycznej Polski. 
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W ostatnim okresie daje się zaobserwować gwałtowny wzrost działań pewnych środowisk, 

związanych z ruchami ekologicznymi, zmierzających do ograniczenia roli węgla jako źródła energii 

i ciepła w Polsce. Ich przykładem jest m.in. projekt uchwały Sejmiku Województwa Małopolskiego, 

zmierzający  do  restrykcyjnego  ograniczenia rodzajów  paliw  dopuszczonych  do  stosowania  na 

obszarze  Gminy  Miejskiej  Kraków.  Wywołuje  on  sporo  niepokoju  i  kontrowersji  w  środowisku 

producentów  węgla,  jego  dystrybutorów  jak  również  producentów  kotłów  oraz  samych 

użytkowników urządzeń grzewczych. 

Śladem Krakowa mogą podążać również inne gminy w kraju, które dotknięte są problemem 

niskiej  emisji.  Podjęcie  takiej  uchwały  może  wywołać  więc  negatywne  skutki  ekonomiczne 

i społeczne na ogromną skalę już w niedalekiej przyszłości.

Jesteśmy zaniepokojeni brakiem stanowiska środowisk naukowych i badawczych, zarówno 

w tej sprawie jak i również w ogólnej problematyce przyszłości węgla jako źródła energii w naszym 

kraju.   Sytuacja taka może powodować,   że kreowane i  przekazywane do mediów stanowisko 

jednej tylko strony, bez wyrażania opinii  o rzeczywistych aspektach spalania węgla jak i innych 

elementach  wpływających  na  zanieczyszczenie  środowiska  przez  niezależne  instytucje,  może 

doprowadzić do stworzenia wypaczonego obrazu polskiego górnictwa i jego przyszłości.

Nieuzasadnione,  naszym  zdaniem,  ograniczenia  dotyczące  przyszłej  sprzedaży  węgla 

mogą mieć kluczowe znaczenie dla planowanych przez spółki węglowe inwestycji w dalszy rozwój 

wydobycia opartego o najnowsze technologie i nie pozostaną też bez wpływu na model kształcenia 

i badań, co bezpośrednio Państwa również dotyczy. 

W związku z tym prosimy Państwa, jako reprezentanta czołowych instytucji  naukowych, 

o  wsparcie  w  realizacji  działań  w  obronie  polskiego  górnictwa,  w  tym  także  niezależności 

energetycznej Polski. 

                                                                                    Z poważaniem


